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Fornication

Fornication ِناالز

Prohibition of Fornication

النَّه عن الزِنا

ـ رسول اله‏ِ (صلَّ اله علَيه و آله): اشتَدَّ غَضب اله‏ِ عزوجل علَ امرأة ذاتِ بعل مَت عينَها من غَيرِ زَوجِها أو1
غَيرِ ذِي محرم منها ، فإنّها إن فَعلَت ذلكَ أحبطَ اله‏ُ كل عمل عملَته ، فإن أوطَأت فراشَه غَيره كانَ حقّاً علَ‏اله‏ِ
.أن‏يحرِقَها بِالنارِ بعدَ أن يعذِّبها ف قَبرِها

1– The Prophet (S) said, 'Allah's wrath is indeed severe on the married woman who fulfils her desires
through any other man apart from her husband or looks lustfully at anyone other than her
unmarriageable kin [i.e. husband], upon which Allah thwarts every single good deed she has ever
committed. And if she welcomes anyone other than her husband in his bed, Allah will rightfully burn her
in the Fire after He has chastised her in her grave.’[Bihar al-Anwar, v. 76, p. 366, no. 30]

.ـ الإمام عل (علَيه الّسلام): ما زَن غَيور قَط2ُّ

2– Imam Ali (a.s.) said, 'A man who is possessive [over his own wife] will never commit adultery.’[Nahjul
Balaghah, Saying 305]

3علَيه مرتَح محر ف نُطفَتَه أقَر لجر ةيامالق ومذاباً يإنَّ أشَدَّ الناسِ ع :(لامالّس لَيهع) ادقالص ـ الإمام.

3– Imam al-Sadiq (a.s.) said, 'The one to face the severest punishment on the Day of Resurrection will

https://www.al-islam.org
https://www.al-islam.org/
https://www.al-islam.org/mizan-al-hikmah-scale-wisdom
https://www.al-islam.org/mizan-al-hikmah-scale-wisdom/fornication


be the man who deposited his sperm in a womb that was forbidden to him.’[Bihar al-Anwar, v. 79, p. 26,
no. 28]

4ةالأنفُسِ ، وذَهابِ الأنسابِ ، وتَركِ التَّربي ن قَتلالفَسادِ م نم ما فيهِنا لالز ِمرح :(لامالّس لَيهع) ِضاالر ـ الإمام
. للأطفالِ ، وفَسادِ الموارِيثِ ، وما أشبه ذلكَ من ۇجوه الفَسادِ

4– Imam Ar-Ridha’ (a.s.) said, 'Fornication has been prohibited due to the corruption it engenders, from
murder to illegitimacy to ill-breeding of children to broken lineages and all sorts of other social ills.’[Bihar
al-Anwar, p. 24, no. 19]

Consequences of Fornication

آثار الزِنا

5ا التفأم ، ةرالآخ ف نها فيالدنيا وثلاثم صالٍ: ثلاثخ تِنا سالز ف يا عل :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِ‏هال ـ رسول
، خَطُ الرحمنسابِ ، وسالح وءفَس ةرالآخ ف ا التوأم ، ِزقالر قطَعوي ، الفَناء ِلجعوي ، هاءبالب بذهالدنيا فَي ف
.والخُلُود ف النارِ

5– The Prophet (S) said, 'O Ali, there are six consequences that result from fornication, three of which
are in this world and three in the Hereafter. In this world, it takes away one's beauty, hastens one's death
and cuts off one's sustenance. In the Hereafter, it results in an evil reckoning, solicits the indignation of
the Merciful Himself and makes one deserving of eternity in the Fire.’[Bihar al-Anwar, p. 22, no. 15]

6الفَقر ورِثِنا يالز :(لامالّس لَيهع) عل ـ الإمام.

6– Imam Ali (a.s.) said, 'Fornication brings about poverty.’[Bihar al-Anwar, p. 23, no. 18]

7وتم ثُرعدِي كن بِنا مالز رإذا ظَه :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِه‏كتابِ رسولِ ال دْنا فجو :(لامالّس لَيهع) الباقر ـ الإمام
أةالفَج.

7– Imam al-Baqir (a.s.) said, 'We found written in the book of the Prophet (S), 'If fornication prevails after
my death, incidences of sudden death will increase.’[al-Kafi, v. 2, p. 374, no. 2]

8لازِلتِ الزرِنا ظَهإذا فَشا الز :(لامالّس لَيهع) ادقالص ـ الإمام.



8– Imam al-Sadiq (a.s.) said, 'When fornication becomes widespread earthquakes occur as an
upshot.’[al-Tahdhib, v. 3, p. 148, no. 318]

Every Limb Has Its Own Share of Fornication

لل عضوٍ حظٌّ من الزِنا

. ـ المسيح (علَيه الّسلام): أيما امرأة استَعطَرت‏وخَرجت ليوجدَ رِيحها فهِ زانيةٌ ، وكل عين زانية9ٌ

9– Prophet Jesus (a.s.) said, 'Every woman that perfumes herself and leaves her house intending for her
perfume to be sensed by others is an adulteress, and every eye [that looks lustfully] is
fornicating.’[Tanbih al-Khawatir, v. 1, p. 28]

10ينَكَ ، فإن قَدَرتع ظتفكَ ما حفَرج زنلَن ي لكَ فإنّه ما لَيس ديدَ النَّظَرِ إلح ونَنَلا ت :(لامالّس لَيهع) ـ المسيح
.أن لا تَنظُر إل ثَوبِ المرأة الت لا تَحل لكَ فافعل

10– Prophet Jesus (a.s.) said, 'Do not look intently at one who does not belong to you, for verily your
genitals will not commit fornication as long as you guard your gaze [from fornicating]. So if you are able
to keep yourself from looking at the apparel of a woman who is not permitted to you, then do so.’[Tanbih
al-Khawatir, p. 62]

11ينكَ ذلكَ لا محالَةَ ، فالعِنا أدرالز نظٌّ مح بتك مآد نن بنَفَسٍ م لك لع :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِ‏هال ـ رسول
. زِناها النَّظَر ، والرِجل زِناها المش ، والاذُنُ زِناها الاستماعُ

11– The Prophet (S) said, 'Every breath of man has its share in fornication which he is inevitably aware
of at the time. The fornication of the eye is to look [at that which is forbidden to it], and the fornication of
the foot is to walk [to where it is forbidden for it], and for the ear to listen [to that which is
forbidden].[Kanz al-’Ummal, no. 13026]
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